



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

*** Sila skrol ke bawah untuk versi Bahasa Malaysia ***

要游览中文字幕请往下移

4D3N Serikin Tour

Day 1: Tourist guide will pick you up at the Kuching International Airport and will take you to enjoy your dinner before sending you to your hotel for check-in. (includes dinner)

Day 2: After breakfast, you will proceed to Sarawak Cultural Village, which is also known as a “living museum” where there are seven types of housing of the main races in Sarawak such as Iban, Melanau, Chinese, Malay, Bidayuh, Orang Ulu and Indian. Then the tourists will be entertained by the different races on their cultural performance for 45min. After lunch, the next destination is the Semenggoh Orang Utan Rehabilitation center to see the orang utans which are living freely in the center and you will be going back to the forest Care Center to watch the Orang utan being fed by the officials there. Then you will be taken Sarawak pottery factory tour to see for yourself on how the pots are made there. Then, the tour guide will take you to dinner before proceeding back to the hotel to relax. (breakfast, lunch & dinner)

Day 3: At 0900 hours in the morning, you will be heading to SERIKIN. Travel along to Serikin will take 1 Hour and 30 Minutes. At Serikin you can see various kinds of handicrafts, souvenirs made by the local residents there and are sold at a reasonable price. After that, you will be taken for lunch before continuing your visit to the Pasar Tamu Satok. The picture below is the Eggplant Dayak Sarawak is only found in Sarawak. It is very popular and often used to cook Asam fish curry and added chilli and tomato and lemongrass. Taste the fruit is tangy and delicious.

Then, you will visit the Malay Village, follow by the Kek Lapis factory tour to see how Kek Lapis Sarawak are made . Before returning to your hotel accommodation, the tour guide will take you to a nice restaurant nearby to enjoy your dinner.(breakfast, lunch & dinner)

Day 4: At 0900 hours in the morning after you have check-out from the hotel, you will stroll around the city of Kuching. Among the places to be visited are as follows:

Chinese Temple,

Astana,

Sarawak Administrative Building,

City Tower,

Sarawak Museum,

Museum Kuching

Kuching City South Council Building,

Kuching North City Hall Building,

Kuching Monument,

Kuching Waterfront,

Main Bazaar,

Old Mosque and others.

Then the tour guide will take you to the nearest cafe to enjoy your lunch before sending you off to the Kuching International Airport to take your flight home.

Minimum Person : 2

Adult Price: MYR 650.00

Child Price: MYR 455.00 (11 years old and below)

Excludes: Guide tipping at RM5 per pax per day (for Malaysia Market) and personal items.

Email us: Ask@SarawakBorneoTour.com
Book online directly at www.SarawakBorneoTour.com

Come Chat with us on Facebook.com/SarawakBorneoTour



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

4H3M Lawatan ke Serikin

Hari 1:

Pemandu pelancong akan menjemput anda di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuching dan akan membawa anda untuk menikmati makan malam sebelum menghantar anda ke hotel untuk chek-in. (Termasuk makan malam)

Hari 2:

Selepas sarapan pagi, anda akan terus ke Kampung Budaya Sarawak, yang juga dikenali sebagai "muzium hidup" di mana terdapat tujuh jenis perumahan kaum utama di Sarawak seperti Iban, Melanau, Cina, Melayu, Bidayuh, Orang Ulu dan India. Kemudian pelancong akan dihiburkan oleh kaum-kaum yang berlainan persembahan tarian budaya mereka selama 45min. Selepas makan tengahari, destinasi seterusnya adalah pusat Pemulihan Semenggoh Orang Utan untuk melihat orang utan yang hidup bebas di pusat dan anda akan kembali ke Pusat Penjagaan hutan untuk menonton yang utan Orang yang diberi makan oleh pegawai-pegawai di sana. Kemudian anda akan dibawa lawatan kilang tembikar Sarawak untuk melihat sendiri bagaimana periuk dibuat di sana. Kemudian, pemandu pelancong akan membawa anda untuk makan malam sebelum kembali ke hotel untuk berehat. (Sarapan pagi, makan tengah hari & makan malam)

Hari 3:

Pada Jam 0900 pagi, anda akan menuju ke SERIKIN. Perjalanan ke Serikin akan mengambil 1 jam dan 30 minit. Di Serikin, anda boleh melihat pelbagai jenis kraftangan, cenderamata yang dibuat oleh penduduk tempatan di sana dan dijual pada harga yang berpatutan. Selepas itu, anda akan diambil untuk makan tengah hari sebelum meneruskan lawatan anda ke Pasar Tamu Satok. Kemudian, anda akan berkunjung ke kampung Melayu, diikuti dengan lawatan ke kilang Kek Lapis untuk melihat bagaimana Kek Lapis Sarawak dibuat. Sebelum kembali ke penginapan hotel anda, pemandu pelancong akan membawa anda ke restoran yang bagus berhampiran untuk menikmati makan malam anda. (Sarapan pagi, makan tengah hari & makan malam)

Hari 4:

Pada jam 9 pagi selepas anda daftar keluar dari hotel, anda akan bersiar-siar di sekitar bandar Kuching. Antara tempat-tempat yang akan dikunjungi adalah seperti berikut:

Chinese Temple,

Astana,

Sarawak Administrative Building,
City Tower,
Sarawak Museum,
Museum Kuching
Kuching City South Council Building,
Kuching North City Hall Building,
Kuching Monument,
Kuching Waterfront,
Main Bazaar,
Masjid Lama dan lain-lain.

Kemudian pemandu pelancong akan membawa anda ke kafe yang terdekat untuk menikmati makan tengahari anda sebelum menghantar anda ke Lapangan Terbang Antarabangsa Kuching untuk pulang.

Minima : 2

Harga Dewasa : MYR 650.00

Harga Kanak-kanak : MYR 455.00 (berumur 11 tahun dan ke bawah)

Tempoh 4 hari

* Semua jumlah yang disebut di atas akan dikenakan bayaran dalam Ringgit Malaysia (MYR)

Tidak termasuk: Barang peribadi dan tip RM5 (minimum untuk pelancong warga Malaysia) setiap hari seorang untuk pemandu pelancong.

E-mel kami: Ask@SarawakBorneoTour.com

Sila buat tempahan dengan kami segera di laman web www.SarawakBorneoTour.com

***Mari bersembang dengan kami di
Facebook.com/SarawakBorneoTour***



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

4 天 3 夜 泗里金之旅 (Serikin)

第一天: 导游会到古晋国际机场接你，并在到酒店登记前，先去享用晚餐。（包括晚餐）

第二天: 早餐过后，前往也被称为“生活博物馆”的砂拉越文化村。这里呈现了砂拉越 7 大民族的仿真住所—伊班 (Iban)、马拉诺 (Melanau)、华人、马来人 (Malay)、毕达友 (Bidayuh)、乌鲁人 (Orang Ulu) 及印度人。不同民族也会联手呈现 45 分钟的文化表演。午餐后参观 Semenggoh 人猿保育中心观察自由生活的人猿，之后返回护林中心观看人猿接受喂食。接着到砂拉越陶瓷厂了解陶瓷制作过程。在回酒店休息前，导游会带你去晚餐。（早、午、晚餐）

第三天: 早上 9 时启程赴泗里金，路程须时 1 小时 30 分。在泗里金你能看到各种各样的手工艺品，这里售卖的伴手礼由当地居民制作，价格合理。午餐后继续行程，前往参观砂陀市集 (Pasar Tamu Satok)。之后参观马来村，接着是千层蛋糕厂 (Kek Lapis)，了解砂拉越千层蛋糕的烘烤过程。在返回饭店前，导游会带你到邻近的好餐厅用晚餐。（早、午、晚餐）

第四天: 退了酒店房间后，于早上 9 时开始逛古晋市区。参观景点如下：
华人寺庙

阿斯塔那宫 (Astana)

砂拉越行政大楼

市区观景台

砂拉越博物馆

古晋博物馆

古晋南市市政厅

古晋北市市政厅

古晋纪念碑

古晋河滨

海唇街 (Main Bazaar)

老清真寺及其他

之后导游会带你到最靠近的茶餐厅享用午餐，最后送你到古晋国际机场登机。

最少人数: **2**
成人价格: **MYR 650.00**
儿童价格: **MYR 455.00** (11 岁及以下)
为期四天三夜

*以上价格均以马币为付款单位

不包括: 导游小费每人一天 5 零吉(只限大马游客)以及私人随身物品。

电邮: Ask@SarawakBorneoTour.com
官方网站: www.SarawakBorneoTour.com

或加入我们的面子书

facebook.com/SarawakBorneoTour